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RésuméRésuméRésuméRésumé:::: 

Le tourisme est un phénomène économique, social et culturel, il a un rôle dans le 

développement économique national et international, et il a des revenues dûes aux efforts 

fournis. L’activité touristique est basée sur le personnage (touriste) qui se déplace d’un pays 

à un autre, ce déplacement résulte de l’amélioration des connaissances dans tous les 

domaines. 

Auparavant, l’idée du tourisme était comme une personne qui se déplace, mais 

actuellement c’est le déplacement du produit dans le marché touristique. 

Les entreprises touristiques, ce sont elles qui s’occupent de l’activité, soit 

directement, exemple: hôtel, Agence touristique et de voyage, ou indirectement, 

exemple: transport, communications, elles  utilisent la promotion touristique dans le 

but de l’évaluation du tourisme. Ceux-ci nous mènent aux développements  national  et 

international.����� 
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SummarySummarySummarySummary::::    

Tourism is an economic, social and cultural phenomenon that plays an important 

role in the national and international economic development. In addition; it has several 

benefits which contribute in the economic development of the country.  

   The tourist activity is based on people (tourists) who travelled from a country to another 

either to discover new culture, traditions (in large knowledge) or, just for entertainment. 

   For a long time ago, tourism was viewed as the travel of people from a place to 

another. However, nowadays it reflects the product movement in the tourist market. 

   The tourist enterprises are responsible of the tourist activities, even the smallest 

and the average ones either directly like, hotels, tourist Agency and travelling, or 

indirectly such as transport, communicative companies. 

   This enterprises use different tourist promotions to attract a large audience, 

therefore, it increase the tourist demand. Thus, the national and international economic 

development flourished.        
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